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广东龙邦机械有限公司
Guangdong Lonban Machinery Co.,Ltd.
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公司筒介 Company Profile
广东龙邦机械有限公司，位于"千亿工业重镇"——佛山市顺德区容桂天河工业区内，是一家集研发、

生产、销售和服务于一体的高新技术综合性企业，现有铝合金门窗（系统门窗）加工设备、铝幕墙加工设备、

建筑铝模板加工设备、复合铝板加工设备、定制非标铝质加工设备及各种组合冲压设备等。

公司技术力量雄厚，拥有一支研发创新、管理严谨、生产强大的精英团队，智能科技设计理念，精益求

精，我们始终把产品质量放在第一位，为您提供优质的服务和完美的整体解决方案，严格把关，已赢得了客

户的好评。

公司秉承"满足客户不同阶段的加工要求是我们产品的进步"为方针，坚持"做强做大，实现高效智能

化自动生产，力争做到行业领先技术水平"为指导思想，以"诚信、创新、高效"为企业精神，合作共赢，

，与时俱进！

大国工匠，独具匠心，中国制造。选择龙邦，同时您也选择了一个真诚的合作伙伴，让我们万众一心向

前看，携手并进创辉煌！奔跑吧，追梦人 .....

Guangdong Longbang Machinery Co., Ltd. is located in the '100 billion industrial town'------Ronggui Tianhe Industrial
Zone, Shunde District, Foshan City, is a high-tech comprehensive enterprise integrating R & D, production, sales and
service. It has aluminum alloy doors and windows (system doors and windows) processing equipment, aluminum curtain
wall processing equipment, building aluminum template processing equipment, composite aluminum plate processing
equipment, customized non-standard aluminum processing equipment and various combination stamping equipment.

The company has strong technical force, has a R&D innovation, strict management, strong production elite team,
intelligent technology design concept, we always put product quality in the first place, to provide you with quality services
and perfect overall solutions, strict control, has won the praise of customers.

The company adheres to the principle of 'meeting the processing requirements of customers at different stages is the
progress of our products", adheres to the guiding ideology of "becoming stronger and bigger, realizing efficient and
intelligent automatic production, striving to achieve the leading technical level of the industry", and 'integrity, innovation
and efficiency" as the spirit of the enterprise, Go hand in hand, advance and retreat together!

The craftsmen of great powers show their ingenuity and are made in China. Choose Longbang, at the same time, you also
choose a sincere partner, let us unite as one to look forward, hand in hand to create brilliant! Run, dreamer


